
                              
         REPUBLIKA HRVATSKA 

OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

           OPĆINA PODGORAČ 

             OPĆINSKO VIJEĆE 
 

 

 

 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

 
 

 Sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Podgorač održane dana 07. svibnja 2024. 

godine u prostorijama Vatrogasnog doma u Podgoraču. 

 Sjednicu je sazvala gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća pozivom, 

Klasa: 024-01/24-01/02; Urbroj: 2158-30-02-24-01 od 30. travnja 2024. godine. 

 

 Sjednica je započela sa radom u 11 sati. 

 

 Sjednici je od ukupno 15 članova nazočno 10 članova Općinskog vijeća i to: 

 

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća Općine Podgorač, 

gđa. Sanja Kuruc, 

g. Miroslav Štefančić, 

 g. Željko Moguš, 

g. Tomislav Moguš, 

g. Nedeljko Oljača, 

g. Igor Prpić, 

g. Zlatko Bačić, 

g. Milorad Beronja i 

g. Aleksandar Lazić, članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač. 

  

 Pored članova Općinskog vijeća sjednici su nazočni: g. Goran Đanić, Općinski 

načelnik Općine Podgorač, g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku 

samoupravu i upravu, gđa. Ivanka Balentić, administrativna tajnica u Upravnom odjelu za 

općinsku samoupravu i upravu, g. Hrvoje Šleder, predstavnik „Našičkog parka“ d.o.o. 

Markovac Našički, te predstavnici medija. 

 

 Voditelj zapisnika je gđa. Ivanka Balentić, administrativna tajnica u Upravnom odjelu 

za općinsku samoupravu i upravu. 

 

 gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća, otvara sjednicu, pozdravlja 

nazočne, utvrđuje da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje akata na 

današnjoj sjednici, te poziva nazočne da minutom šutnje odaju poštovanje svima koji su 

položili živote za domovinu Hrvatsku od njezina prvog spomena do danas. 
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Nakon toga, gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća predlaže da se usvoji 

zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Podgorač održane dana 05. ožujka 2024. 

godine. 

 Budući da nije bilo primjedbi, sukladno odredbama Poslovnika Općinskog vijeća 

Općine Podgorač zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Podgorač održane dana 

05. ožujka 2024. godine smatra se usvojenim. 

 Nakon toga, gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća predlaže da se utvrdi 

predloženi dnevni red današnje sjednice i prijedlog dnevnog reda stavlja na raspravu. 

Budući da nije bilo prijedloga za dopunu i izmjenu predloženog dnevnog reda, niti 

primjedbi, gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća predlaže da se prihvati 

predloženi dnevni red i prijedlog stavlja na glasovanje. 

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač prihvaćaju prijedlog gđe. Ljiljane Zidar, 

predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („ 9 ZA“, „1 SUZDRŽAN“), 

većinom glasova, donijeli su   

 

 
 

D  N  E  V  N  I    R  E D : 

 

 

1. Izvješće o radu davatelja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada za 2023. 

godinu, 

2. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Podgorač za 

razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2023. godine, 

3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Podgorač za 2023. 

godinu, 

4. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 

komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova na području Općine 

Podgorač, 

5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu u Općini Podgorač u 2023. 

godini, 

6. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u Općini Podgorač u 2023. 

godini, 

7. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi u Općini 

Podgorač u 2023. godini, 

8. Izvješće o ostvarivanju Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, 

prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na 

korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na 

području Općine Podgorač i naknade koja se plaća zbog promjene namjene 

poljoprivrednog zemljišta u 2023. godini, 

9. Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava ostvarenih od šumskog 

doprinosa u 2023. godini, 

10. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu, 

11. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu,  

12. Inicijative, pitanja i prijedlozi. 

 

 

Zatim se prešlo na rad po utvrđenim točkama dnevnog reda. 
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T  o  č  k  a   1. 

 

IZVJŠĆE O RADU DAVATELJA JAVNE USLUGE  

SAKUPLJANJA KOMUNALNOG OTPADA ZA 2023. GODINU 

 

g. Hrvoje Šleder, predstavnik „Našičkog parka“ d.o.o. Markovac Našički daje kraće 

uvodno obrazloženje iz materijala. Upoznaje nazočne sa predloženim Izvješćem o radu 

davatelja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada za 2023. godinu. 

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

g. Zlatko Bačić, član Općinskog vijeća Općine Podgorač konstatira da  se glomazni 

otpad nije nikada odvozio i zanima ga na koji se način isti odvozi. 

g. Hrvoje Šleder, predstavnik „ Našičkog parka“ d.o.o. Markovac Našički odgovara da  

svako domaćinstvo ima pravo na odvoz glomaznog otpada jednom godišnje u količini od 3 

m
3
, a sve sukladno dogovorenom terminu sa davateljem javne usluge sakupljanja komunalnog 

otpada. 

Budući da se više nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Zaključak o usvajanju Izvješća o radu davatelja javne 

usluge sakupljanja komunalnog otpada za 2023. godinu i prijedlog stavlja na glasovanje.            

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („9 ZA“, „1 

SUZDRŽAN“), većinom glasova, donijeli su   

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o  usvajanju Izvješća o radu davatelja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada 

 za 2023. godinu 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

Klasa: 351-02/24-01/02 

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

 

 

T  o  č  k  a   2. 

 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE 

PODGORAČ ZA RAZDOBLJE OD 01. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 2023. GODINE 

 

g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku samoupravu i upravu daje 

kraće uvodno obrazloženje iz materijala. Ukupni prihodi poslovanja u razdoblju od 01. 

siječnja do 31. prosinca 2023. godine planirani su u iznosu od 1.505.600,00 €, a ostvareni su u 

iznosu od 1.400.868,82 €. Ukupni rashodi poslovanja u razdoblju od 01. siječnja do 31. 

prosinca 2023. godine planirani su u iznosu od 1.495.600,00 €, a ostvareni su u iznosu            

od 1.165.292,65 €.  

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 
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 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog 

vijeća predlaže da se donese Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Podgorač za 

razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2023. godine i prijedlog stavlja na glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („9 ZA“, „1 

SUZDRŽAN“), većinom glasova, donijeli su   

 

 

G O D I Š N J I    I Z V J E Š T A J 

 

o izvršenju Proračuna Općine Podgorač  

za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2023. godine 

 

 

(Tekst Godišnjeg izvještaja nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 400-03/24-01/01 

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

        

 

T  o  č  k  a   3. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O  RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA  

OPĆINE PODGORAČ ZA 2023. GODINU 

  

g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku samoupravu i upravu daje 

kraće uvodno obrazloženje iz materijala. Predloženom Odlukom utvrđeno je da je Općina 

Podgorač u 2023. godini i u ranijim godinama ostvarila strukturni poslovni rezultat: višak 

prihoda poslovanja u iznosu od 1.785.961,48 €, višak prihoda od financijske imovine u iznosu 

od 48.736,08 €, te manjak prihoda od nefinancijske imovine u iznosu od 943.991,49 €. 

Manjak prihoda od nefinancijske imovine u iznosu od 943.991,49 € pokriva se u cijelosti iz 

viška prihoda poslovanja. Višak prihoda poslovanja u iznosu od 856.714,03 € prenosi se u 

slijedeće razdoblje za već predviđene projekte. 

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog 

vijeća predlaže da se donese Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Podgorač za 

2023. godinu i prijedlog stavlja na glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („9 ZA“, „1 

SUZDRŽAN“ ), većinom glasova, donijeli su   

  

 

O  D  L  U  K  U 

 

o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Podgorač za 2023. godinu 

 

 

(Tekst Odluke nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 
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        Klasa:400-01/24-01/01  

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

 

 

T  o  č  k  a   4. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA OPĆE UVJETE 

ISPORUKE KOMUNALNE USLUGE OBAVLJANJA DIMNJAČARSKIH POSLOVA NA 

PODRUČJU OPĆINE PODGORAČ 

 

g. Goran Đanić, Općinski načelnik  daje uvodno obrazloženje iz materijala. 

Predmetnom Odlukom daje se prethodna suglasnost na Opće uvjete isporuke komunalne 

usluge obavljanja dimnjačarskih poslova na području Općine Podgorač.  

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog 

vijeća predlaže da se donese Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 

komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova na području Općine Podgorač i prijedlog 

stavlja na glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („9 ZA“, „1 

SUZDRŽAN“), većinom glasova, donijeli su   

 

 

O  D  L  U  K  U 

 

o davanju prethodne suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne usluge  

obavljanja dimnjačarskih poslova na području Općine Podgorač 

 

 

(Tekst Odluke nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 363-04/24-01/12 

        Urbroj: 2158-30-02-24-03 

 

 

T  o  č  k  a   5. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA 

 U SPORTU U OPĆINI PODGORAČ U 2023. GODINI 

 

g. Goran Đanić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. 

Program javnih potreba u sportu u 2023. godini ostvario se u visini od 23.000,00 €.  

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog 

vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu u Općini 

Podgorač u 2023. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („9 ZA“, „1 

SUZDRŽAN“), većinom glasova, donijeli su   
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Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba  

u sportu u Općini Podgorač u 2023. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 620-01/24-01/01 

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

 

        

T  o  č  k  a   6. 

 

 IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA 

 U KULTURI U OPĆINI PODGORAČ U 2023. GODINI 

 

g. Goran Đanić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. 

Program javnih potreba u kulturi u 2023. godini ostvario se u visini od 17.925,05 €.  

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog 

vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u Općini 

Podgorač u 2023. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („8 ZA“, „2 

SUZDRŽANA“), većinom glasova, donijeli su   

  

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba 

u kulturi u Općini Podgorač u 2023. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 612-01/24-01/01 

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

 

 

  

Radu sjednice Općinskog vijeća Općine Podgorač pridružili su se gđa. Natalija 

Lukačić i g. Ivan Strelec, članovi  Općinskog vijeća, tako da je na sjednici od ukupno 15 

članova Općinskog vijeća nazočno 12 članova, te postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje 

i donošenje akata. 
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T  o  č  k  a   7. 

 

 IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA 

 U SOCIJALNOJ SKRBI U OPĆINI PODGORAČ U 2023. GODINI 

 

g. Goran Đanić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala.  

Program javnih potreba u socijalnoj skrbi u 2023. godini ostvario se u visini od 76.692,74 €.  

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog 

vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi u 

Općini Podgorač u 2023. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („10 ZA“, „2 

SUZDRŽANA“), većinom glasova, donijeli su   

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba  

u socijalnoj skrbi u Općini Podgorač u 2023. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

         

 

Klasa: 550-01/24-01/11 

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

 

 

T  o  č  k  a   8. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA OSTVARENIH OD 

ZAKUPA, PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, PRIVREMENOG 

KORIŠTENJA I DAVANJA NA KORIŠTENJE IZRAVNOM POGODBOM 

POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU RH NA PODRUČJU OPĆINE 

PODGORAČ I NAKNADE KOJA SE PLAĆA ZBOG PROMJENE NAMJENE 

POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 2023. GODINI 

 

g. Goran Đanić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala.  

Ukupan iznos sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu RH na području Općine Podgorač i naknade koja se plaća zbog promjene 

namjene poljoprivrednog zemljišta u 2023. godini ostvario se u visini od 193.038,57 €. 

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog 

vijeća predlaže da se donese Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa korištenja 

sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog 

korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

RH na području Općine Podgorač i naknade koja se plaća zbog promjene namjene 

poljoprivrednog zemljišta u 2023. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   
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 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („9 ZA“, „3 

SUZDRŽANA“), većinom glasova, donijeli su   

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, 

prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom 

pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na području Općine Podgorač i 

naknade koja se plaća zbog promjene namjene poljoprivrednog zemljišta u 2023. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

Klasa: 320-02/24-01/12 

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

 

 

T  o  č  k  a   9. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA 

 OSTVARENIH OD ŠUMSKOG DOPRINOSA U 2023. GODINI 

 

g. Goran Đanić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. 

Program utroška sredstava ostvarenih od šumskog doprinosa u 2023. godini ostvaren je           

u visini od 82.755,64 €.  

 gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

g. Ivan Strelec, član Općinskog vijeća Općine Podgorač pita da li je Općina Podgorač 

platila kaznu zbog nepostavljanja prometnih znakova na nerazvrstanim cestama i održavanje 

postojećih. 

g. Goran Đanić, Općinski načelnik odgovara da će odgovor na postavljeno pitanje dati 

pod točkom dnevnog reda Inicijative, pitanja i prijedlozi. 

 Budući da se više nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava 

ostvarenih od šumskog doprinosa u 2023. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („9 ZA“, „3 

SUZDRŽANA“), većinom glasova, donijeli su   

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava 

ostvarenih od šumskog doprinosa u 2023. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 
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        Klasa: 321-01/24-01/02 

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

 

 

T  o  č  k  a   10. 

 

 IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA 

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2023. GODINU 

 

g. Goran Đanić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. 

Na izvršenje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023. godini ukupno je 

utrošeno 103.162,06 €. 

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

g. Ivan Strelec, član Općinskog vijeća Općine Podgorač osvrnuo se na stavku 

održavanje nerazvrstanih cesta gdje je s obzirom na ostvarenje Proračuna Općine Podgorač u 

2023. godini utrošeno 22.366,25 € i smatra da je u odnosu na 2022. godinu utrošeno duplo 

više sredstava, a imamo više uređenih nerazvrstanih cesta. 

g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku samoupravu i upravu 

odgovara da je za održavanje nerazvrstanih cesta Programom bilo predviđeno 30.000,00 €, u 

kojem je uz održavanje nerazvrstanih cesta obuhvaćeno i održavanje poljskih puteva te 

zimska služba. Za održavanje nerazvrstanih cesta utrošeno je 10.724,69 €, za poljske puteve 

10.651.56 €, te za zimsku službu 990,00 €, što ukupno iznosi 22.366,25 €. 

 Budući da se više nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („9 ZA“, „3 

SUZDRŽANA“), većinom glasova, donijeli su   

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 361-01/24-01/01 

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

 

 

T  o  č  k  a   11. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA GRAĐENJA 

 KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2023. GODINU 

 

g. Goran Đanić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. 

Predloženim Izvješćem obuhvaćene su građevine komunalne infrastrukture koje će se graditi 
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u uređenim dijelovima građevinskog područja i postojeće građevine komunalne infrastrukture 

koje će se rekonstruirati. Za izgradnju komunalne infrastrukture u 2023. godini ukupno je 

utrošeno 295.054,13 €. 

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

g. Ivan Strelec, član Općinskog vijeća Općine Podgorač napominje da je u 

predloženom Izvješću vidljivo da je za cestu u Poduzetničkoj zoni „Podgorač“ utrošeno 

500,00 € i zanima ga za što su navedena sredstva utrošena. 

g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku  samoupravu i upravu 

odgovara da se navedena sredstva utrošena za prijavu početka građenja zbog isticanja 

građevinske dozvole.  

 Budući da se više nitko ne javlja za raspravu gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđe. Ljiljane 

Zidar, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („9 ZA“, „3 

SUZDRŽANA“), većinom glasova, donijeli su  

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 361-01/24-01/02 

        Urbroj: 2158-30-02-24-02 

 

    

T  o  č  k  a  12. 

 

INICIJATIVE, PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

 g. Goran Đanić, daje odgovor na postavljeno pitanje g. Ivana Streleca, člana 

Općinskog vijeća Općine Podgorač u svezi kazne zbog nepostavljanja prometnih znakova na 

nerazvrstanim cestama. Odgovara da Općina Podgorač nije dobila nikakvu  kaznu za 

nepostavljanje prometnih znakova. Naime, radi se o tome da se na raskrižju ulica B. J. 

Jelačića i S. Radića dogodila prometna nesreća, a netko je ukrao prometni znak koji je bio 

tamo postavljen. Nakon obavljenog uviđaja od strane PP Našice, stranke su priznale tko je 

kriv, ali PP Našice tumači da je Općina Podgorač kriva što nema prometnog znaka.    

 

 g. Ivan Strelec, član Općinskog vijeća pita koji su radovi izvršeni na adaptaciji 

Vatrogasnog tornja u Podgoraču, a koji na grijanju i hlađenju Vatrogasnog doma u Podgoraču.  
 

 g. Goran Đanić, Općinski načelnik odgovara da su na Vatrogasnom tornju u Podgoraču 

izvršeni radovi na postavljanju čeličnih stepenica, unutrašnjem drvenom uređenju te 

postavljanju gornjeg poklopca. Što se tiče grijanja i hlađenja Vatrogasnog doma postavljene 

su u Vatrogasnom domu i pripadajućim prostorijama klime i ventilacijski sustavi. Valja 

napomenuti da su financijska sredstva za grijanje i hlađenje Vatrogasnog doma u Podgoraču 

osigurana na natječaju LAG-a “Karašica”. 
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 Budući da se nitko od članova Općinskog vijeća Općine Podgorač ne javlja za riječ, 

gđa. Ljiljana Zidar, predsjednica Općinskog vijeća zaključuje rad sjednice u 11,35 sati. 

 

 

 

 

 

          PREDSJEDNICA 

                                                                                                     OPĆINSKOG VIJEĆA: 
                                                                                                            Ljiljana Zidar, v. r. 

 

 

 

 

 

 

VODITELJ ZAPISNIKA: 
      Ivanka Balentić, v. r. 


